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Z Á P I S 
 

z jednání správní rady svazku 
 

 

Termín konání správní rady:  18.11.2019, od 1500 h. 

Místo konání správní rady:  zasedací místnost rady města, Městský úřad Vysoké Mýto, 
B. Smetany 92, 566 32 Vysoké Mýto, č. dv. 112 

 

Přítomni: Josef Pánek, Božena Mihová, Pavel Eliáš, František Jiraský, Oldřich Koblížek, 
Zuzana Tvrzníková 

Hosté: Stanislava Fišerová, Lucie Albrechtová 

 

Presenční listina je uložena u originálu zápisu. Dále v zápisu jsou užívána jména bez titulů 
a bez oslovení. 
 
 

Program jednání:   

1. Zahájení 

2. Aktivity  

3. Různé 

4. Závěr 

 
 
Průběh jednání: 

Ad. 1. Úvod 

Předseda svazku přivítal přítomné, zahájil jednání správní rady a pověřil manažera svazku 
sepsáním zápisu z jednání. Dále konstatoval, že jednání je přítomno 7 z 9 členů správní 
rady. Správní rada je tedy usnášení schopná. 

Ad. 2. Aktivity na rok 2019 - 2020 

 

Úvodem byla představena skladba žádosti na Program obnovy venkova Pardubického kraje, 
kdy se do daného termínu, tj. 15.11.2019, přihlásilo 13 obcí. 

- Ing. Fišerová vznesla dotaz na dotační možnosti jinde než na POV, např. MMR 

- Budou posbírány podněty z obcí, optimálně do konce listopadu 



- Následně se zváží možnosti projektování a dotací pro mikroregion 

- SR schvaluje podání žádosti na POV Pardubického kraje na rok 2020 

- Následně proběhla krátká diskuze k dotačním možnostem třídění odpadů v obcích 

 

- Následovaly dotazy na organizaci dotačních žádostí a podávání dotací na jednotlivé 
přispěvatele 
 

- Šplíchal připraví podané žádosti na MMR – Podpora rozvoje regionů – Podpora 
venkovské pospolitosti a spolupráce na rozvoji obcí; a projekt Strategické dokumenty 
obcí -  do papírové podoby, bylo podáno digitálně 

 

V prosinci je třeba svolat Valnou hromadu svazku, jako vhodný termín se jeví, po prověření 
termínů,  17.12.2019, v 16:00, po setkání obcí PO 3 ve Vysokém Mýtě. 

 

Ad. 3. Různé 

- Dnes se dostavil p.Horák, s představením možností zpracování fotodokumentací 
obcí, zejména letecké, resp. z dronu, s vysokým rozslišením 

- Cenová nabídka by se mohla pohybovat okolo cca 6000,-Kč na obec za 10 fotografií 
(město cca 18000,-Kč) 

- Cenová nabídka bude zaslána emailem, následně bude poslána obcím 

 

- Starosta Vraclavi podal podrobnější informace k plánovanému plesu MR 
 

- K aktivitám MR se přidala ing. Fišerová s nabídkou sportovního dne na obci Svatý 
Jiří, termínově cca na podzim příštího roku 

 

 

Ad. 4. Závěr 

Předseda svazku poděkoval přítomným a jednání správní rady ukončil.  
 
Ve Vysokém Mýtě dne 18.11.2019 
 

   
Ing. František Jiraský 
předseda svazku 

 
 
Zapsal: Josef Šplíchal, DiS. 
 
  



 


